
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 23. januar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 392
Ved indførelse af de første ATK-vogne var der fra daværende VK-regering et
krav om, at vejene, hvor de vogne kunne opsættes, blev annonceret på politi-
ets hjemmeside – er dette krav stadig gældende, eller hvornår er dette krav
frafaldet, hvordan og af hvem?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Nonbo (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karsten.Nonbo@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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